
Protokół Nr  46/2017 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 9 maja 2017 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Wiceprzewodniczący Komisji – K. Kutryba 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 15.05. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – K. Kutryba przedstawił porządek (w załączeniu) 

i zapytał członków Komisji, czy są jakieś uwagi do zaproponowanego porządku 

obrad? Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący K. Kutryba zaproponował, aby 

przystąpić do realizacji porządku obrad. 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według następującego porządku obrad:  
 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uch- Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 

 walenia budżetu Gminy Ostrowiec  wiła Skarbnik Miasta – E. Pichór informując 

 Świętokrzyski na 2017 r. (projekt  że główną przyczyną zmiany budżetu jest  

 uchwały w załączeniu). konieczność zabezpieczenia środków na rea- 

  lizację basenów na Rawszczyźnie. Poza tym 

  zmiany dotyczą również innych zadań. 

  Radny M. Marzec zapytał, czy nie można  

  rozpisać nowego przetargu na to zadanie,  

  aby otrzymać niższą kwotę? 

  Skarbnik E.Pichór wyjaśniła, że każde zada- 

  nie jest kalkulowane, przetarg odbył się  

  w systemie „zaprojektuj i wybuduj” – jest  

  to trudniejsza forma dla wykonawcy. 

  Radny J.Wrona zapytał, czy efekty tego re- 

  montu przewidziane są na sezon letni? 

  Odpowiadając na pytania Naczelnik Wydzia- 

  łu Infrastruktury Komunalnej –  K. Kowalski 

  stwierdził, że tak, termin realizacji to 21 lip- 

  ca br. W przetargu punktowane było skróce- 

  nie terminu. Ofertę złożył tylko jeden wyko- 

  nawca. Zadanie dotyczy zagospodarowania  

  basenów i terenów wokół basenów, m.in. 

  ogrodzenie i organizacja kas. Kiedy ta kwota 

  była wprowadzana do budżetu, była nieco  

  niższa, ale wykonawca brał również pod  

  uwagę to, czego nie da przewidzieć.  Takie 

  baseny w Polsce kosztują od 10 do 12 mln 
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  zł. Stąd nasza decyzja o niepowtarzaniu  

  przetargu, bo korzyści z przedłużenia proce- 

  dury nie są tego warte.  

  Radny M. Marzec zapytał, czy ten wykona- 

  wca powinien złożyć wszystkie pozwolenia  

  na realizację zadania? 

  Naczelnik K. Kowalski wyjaśnił, że wszyst- 

  ko jest opisane w programie funkcjonalno- 

  użytkowym. Na I część wymagane jest zgło- 

  szenie, dlatego jest szansa na szybką realiza- 

  cję. W II przypadku jest to obiekt tymczaso- 

  wy na zgłoszenie, czyli potem składa się do- 

  kumentację i uzyskuje pozwolenie na budo- 

  wę. Dlatego też termin ustalono na 31 paź- 

  dziernika br. i na ten moment wykonawca  

  musi uzyskać pozwolenie na budowę.  

  Radny J. Wrona stwierdził, że gmina chce  

  realizować duży obiekt, a nie było okazji,  

  aby przeanalizować, jakie będą z tego korzy- 

  ści. Wiadomo, że pływalnia jest deficytowa, 

  a tu powstaje konkurencja, czyli w okresie  

  dobrej pogody ludzie przeniosą się na otwar- 

  te baseny i będzie strata na wyniku finanso- 

  wym. Radny zapytał, czy ktoś robił analizę 

  ekonomiczną tego przedsięwzięcia? 

  Naczelnik K. Kowalski wyjaśnił, że szczegó- 

  łowej analizy nie robiono, ale zarządcą tego 

  obiektu będzie MOSiR. Ponadto naczelnik 

  stwierdził, że żaden obiekt sportowy nie jest 

  się w stanie utrzymać tylko z wpływów. 

  A np. na Gutwinie w ogóle nie pobiera się  

  opłat. Pomysł na powstanie basenów odkry- 

  tych wziął się z tego, że grupa mieszkańców 

  nie korzysta z krytego basenu w okresie let- 

  nim, nie jest on żadną atrakcją, a tu będzie  

  można wejść na jeden bilet, skorzystać z ba- 

  senu odkrytego, wejść na basen kryty i sko- 

  rzystać z jacuzzi lub innych atrakcji. To po- 

  winno przyciągnąć większą liczbę osób.  

  Rzeczywiście może się to odbyć kosztem  

  Gutwinu lub Starachowic, które mają otwar-  

  te kąpielisko „Piachy”.  

  W innych większych ośrodkach kupuje się 

  jeden bilet na cały dzień i można korzystać 

  z różnych atrakcji. I do tego gmina chce do- 
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  prowadzić, ponieważ będzie tam zlokalizo- 

  wanny wodny park zabaw, jak również plac 

  zabaw dla dzieci.  

  W powyższej sprawie głos zabrał również  

  radny M. Łata informując, że baseny nie bę- 

  dą dla siebie konkurencją. Basen kryty ma 

  charakter sportowy z niewielką częścią re- 

  kreacyjną. MOSiR zamierza, aby w okresie  

  letnim była przerwa techniczna w funkcjo- 

  nowaniu tego basenu. Radny stwierdził, że 

  pomysł uruchomienia basenów odkrytych 

  na Rawszczyźnie to odpowiedź na głos jego  

  pokolenia, które pamięta, że takie baseny 

  w przeszłości funkcjonowały i w okresie let- 

  nim cieszyły się ogromnym zainteresowa- 

  niem. Dlatego też Prezydent Miasta pochy- 

  lił się nad tym projektem.  

   

  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 

  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 

  wały.  

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wie- Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 

 loletniej Prognozy Finansowej Gminy pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 

 Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2017 wały.  

 - 2023 (projekt uchwały w załącze-   

 niu).  

2.  Sprawy różne: Nie zgłoszono.  

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.26. 

 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

        Zastępca Przewodniczącego 

Marta Kamińska               Komisji Budżetu 

 

         Kamil Kutryba  

 
 


